

港麗酒店



CONRAD
HONG KONG

CONRAD HONG KONG

The Conrad Hong Kong is part of the exciting Pacific Place development located in the Central business district. The hotel is only a 10-minute walk from the Star Ferry and directly above the MTR Admiralty Station.

Completed in 1990, the Conrad has a total gross floor of 551,687 sq.ft. with 513 guest rooms including 46 suites. The hotel has a business centre which offers a complete range of secretarial services as well as an extensive range of conference and function rooms.

The hotel has several elegant food and beverage outlets including The Golden Leaf Chinese Restaurant, Nicholini's serving Italian cuisine, Brasserie On the Eighth serving French specialties and an International Coffee Shop. The hotel has a health club with modern gymnasium as well as a heated outdoor swimming pool for its guests. Renovation for the executive floors and executive lounge including new food and beverage outlets is planned.

港麗酒店位於中區之太古廣場，距天星碼頭及金鐘地鐵站僅十分鐘之步行路程。

於1990年建成之港麗酒店，總樓面面積達551,687平方呎，共有513個客房，其中包括46個套房，並設有完善之商務中心及多個會議廳，酒店亦設有多間高級食肆，包括金葉庭中餐廳、意寧谷意大利餐廳、懷歐敘法國餐廳及咖啡廳。康樂設施包括設備先進的健身中心及戶外暖水泳池。酒店正計劃翻新商務樓層及行政貴賓廊並增設餐飲設施。

